

Pressemitteilung

Stimmen von Teilnehmenden/Ausstellenden Exhibitor Feedback

„Der Recharge Wind Power Summit 2025 hat eindrucksvoll gezeigt, wie wichtig der internationale Austausch für die Zukunft der Windenergie ist. Themen wie Cybersicherheit und globale Entwicklungen standen im Mittelpunkt und spiegeln die Chancen und Herausforderungen unserer Branche wider. Wir schätzen den offenen Dialog mit Expertinnen und Experten aus aller Welt. Aus diesem Grund wird VDMA Power Systems auch als First Mover den Recharge Wind Power Summit 2026 in Singapur zusammen mit den Machern der WindEnergy Hamburg unterstützen.“

Dr. Dennis Rendschmidt, Managing Director, VDMA Power Systems

„The Recharge Wind Power Summit 2025 impressively demonstrated how important international exchange is for the future of wind energy. Topics such as cybersecurity and global developments took center stage, reflecting the opportunities and challenges facing our industry. We value the open dialogue with experts from all over the world. For this reason, VDMA Power Systems will also be supporting the Recharge Wind Power Summit 2026 in Singapore as a first mover, together with the organizers of WindEnergy Hamburg.“

Dr. Dennis Rendschmidt, Managing Director, VDMA Power Systems

„Der Recharge Wind Power Summit 2025 zeigt, wie wichtig flexible Speichersysteme für die Integration von Windstrom geworden sind. Viele Betreiber stehen genau jetzt vor Investitionsentscheidungen und suchen dafür robuste, realistische Lösungen.“

Felix Jaszcak, Product & Technology Manager ADS-TEC Energy

„Recharge Wind Power Summit 2025 made clear how essential flexible storage systems have become for integrating wind power. Many operators are currently facing key investment decisions and are looking for solutions that are robust, practical and ready for real-world deployment.“

Felix Jaszcak, Product & Technology Manager ADS-TEC Energy

„Der Summit war eine rundum gelungene Veranstaltung und auch eine tolle Networking-Plattform. Wir haben hier alte Bekannte aus der Branche wiedergetroffen und konnten uns mit verschiedenen Vertretern der Wertschöpfungskette austauschen.“

Hanno Stoll, Senior Sales Manager Sales & After Sales Germany North, Enercon

„The summit was an all-round successful event and also a great networking platform. We met up with old acquaintances from the industry and were able to exchange ideas with various representatives from the value chain.“

Hanno Stoll, Senior Sales Manager Sales & After Sales Germany North, Enercon

„Der RECHARGE Wind Power Summit war für Waveshelter ein voller Erfolg. Die Vorträge waren sehr interessant und behandelten für die Branche relevante Themen. In den Pausen zeigten sich Teilnehmer aus verschiedenen Bereichen der Windenergiebranche daran interessiert, wie Waveshelter zur Optimierung der Installation und Wartung von Windparks beitragen kann, und wir hatten Gelegenheit zu sehr fruchtbaren Gesprächen.“

Simon Dillenburg, Managing Director of Waveshelter

“The RECHARGE Wind Power Summit was a resounding success for Waveshelter. The sessions were very interesting and covered topics relevant to the industry. During the breaks, participants from various areas of the wind energy industry were interested to learn about how Waveshelter can help to optimize wind farm installation and maintenance operations and we had the opportunity to hold very fruitful discussions.“

Simon Dillenburg, Managing Director of Waveshelter

„Die erste Wind Power Summit 2025 in Hamburg war kurzweilig und inspirierend. Die Panels waren vollgepackt mit Fachwissen und es wurden echte Erfahrungen aus der Entscheidungsebene zugänglich gemacht. Ich hoffe, dass das Format mehr Aufmerksamkeit und einen klaren Fokus auf Treiber und Chancen der Windindustrie bekommt. Die Branche kann eine Veranstaltung dieser Art gebrauchen. Der Anfang ist gemacht.“

Ole Becker, Project Manager Deutsche Windtechnik AG

“The first Wind Power Summit 2025 in Hamburg was entertaining and inspiring. The panels were packed with expert knowledge and real experiences from the decision-making level were made accessible. I hope that the format will receive more attention and a clear focus on the drivers and opportunities of the wind industry. The industry can use an event of this kind. The first step has been taken.“

Ole Becker, Project Manager Deutsche Windtechnik AG